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ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA De l'AJUNTAMENT PLE

Mislata, a  8 de setembre  de 2015
Hora: 9 hores

Per a procedir a la celebració de la sessió extraordinària, degudament 
convocada, es reunixen en sessió pública, sota la presidència del Sr. Alcalde, 
D. Carlos Fernández Bielsa, els Regidors:

SRA. MARÍA LUISA MARTINEZ MORA
JOSEFA LUJÁN MARTÍNEZ
JOSÉ LUIS GARCÍA GARCÍA
ALFREDO CATALÁ MARTÍNEZ
CARMEN LAPEÑA BUENO
JOSÉ FRANCISCO HERRERO MONZÓ
TERESA PEÑARRUBIA GIL
ANA MARÍA JULIÁN RUIZ
JOAQUÍN MORENO PORCAL
JAVIER SANTES ALPUENTE
DOLORES HORTOLÀ RAMON
JAIME LÓPEZ BRONCHUD
JOSEFINA SAIZ GÓMEZ
ALEJANDRO MARTÍNEZ MONTORO
FERNANDO GANDIA ESCORIHUELA
JAVIER GIL I MARÍN
JOSÉ MARÍA GONZÁLEZ MURGUI

Excusen la seua assistència els regidors D. Antonio Sanchis Navarro i 
D. Antonio Arenes Almenar.

La regidora SRA. María del Carmen Tarín Darrocha s'incorpora a la 
sessió durant el debat del punt un de l'orde del dia.

Assistits per D. Luis Ramia de Cap Salvatella com a Secretari de la 
Corporació. Es troba també present l'Interventor  accidental, D. Antonio García 
Ferrero.

El Sr. Alcalde anuncia que es va a guardar un minut de silenci per tots els 
xiquets i dones víctimes de la violència de gènere. 

Prosseguix dient que Mislata ha sigut sempre una ciutat solidària, un poble 
integrador  i  acollidor,  per  la  qual  cosa  veuen  amb  decepció  i  amargor  les 
lamentables imatges que tots els dies arriben sobre el  drama del poble sirià,  on 
centenars de milers de persones fugen d'una guerra atroç, buscant oportunitats, un 
futur,  esperança  i  llibertat.  Afig  que  s'està  vivint  una  crisi  humanitària  sense 
precedents, per la qual cosa demana un minut de silenci per tots eixos hòmens, 
dones i xiquets que han perdut la vida somiant per aconseguir un futur millor. Serà, 
diu,  un minut  de silenci  que significarà  en realitat  un crit  per  la  llibertat  i  per  la 
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dignitat. Conclòs el minut de silenci, s'inicia el tractament dels punts de l'orde del 
dia.

1.-  APROVACIÓ  INICIAL  De  l'EXPEDIENT  DE  SUPLEMENT  DE 
CRÈDITS I CRÈDITS EXTRAORDINARIS 4/2015.-

El Sr. Alcalde diu que, havent-hi acord de tots els portaveus, els tres 
punts de l'orde del dia es debatran conjuntament.

Se  n adona  del  dictamen  de  la  comissió  informativa  i  de  control�  
d'Hisenda i Especial De Comptes, favorable a l'aprovació de l'expedient de 
suplement de crèdits 4/2015.

Pren la paraula el portaveu del grup Ciutadans, Sr. González Murgui i 
manifesta que el seu grup manté el sentit de vot favorable que va anunciar  
en la comissió corresponent.

Pren la paraula el portaveu del grup Compromís, Sr. Gil i Marín, i diu 
que, en relació al primer punt de l'orde del dia, donades les explicacions que 
la  regidora  d'hisenda  va  donar  en  la  comissió,  i  una vegada revisada  la 
documentació,  el  vot  del  seu  grup  serà  favorable,  exactament  igual  que 
respecte al segon punt, però no així en relació amb l'expedient 6/2015, el vot  
del qual serà d'abstenció.

Explica que és necessari fer una valoració del conjunt de l'expedient i 
que, si bé estan d'acord amb algunes de les partides econòmiques en què el  
suplement  és  necessari,  justificat  i  ajustat  a  norma,  també  han  apreciat  
algunes qüestions que els pareixen injustificables, com l'incompliment de la 
llei per part d'este govern municipal. Afig que els preocupa especialment el 
fet de que es vulneren les normes quant a contractació i que no es reconega 
la  legitimitat  dels  sindicats  a  l'hora  de  defendre  els  interessos  dels  seus 
afiliats i representats. El fruit d'estes decisions, diu,  és que este Ajuntament 
siga condemnat a indemnitzacions i costes judicials, a més del que suposa el 
cost  de  contractació  de  servicis  d'assessories.  Recorda  al  Sr.  Fernández 
Bielsa que no presidix una empresa privada sinó una institució pública, i que 
cada decisió que pren afecta al  conjunt de la ciutadania i  els ciutadans i 
ciutadanes de Mislata, que no tenen per què pagar amb el seu diners els 
errors que comet al prendre certes decisions. Açò, assenyala, no ho diu ell, 
sinó les set sentències desfavorables que han aportat en la documentació.

Pren la  paraula el  portaveu del  grup popular,  Sr.  Lopez Sr.  López 
Bronchud, i anuncia que el seu grup mantindrà els vots que va donar en la  
comissió.
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Prosseguix dient que en l'expedient 4/2015 s'assenyala,  segons els 
informes d'Intervenció,  que es  fan  pagar  ara  uns gastos  que no van  ser 
consignats en el pressupost, o ho van ser de manera que se sabia que era 
insuficient. Recorda que en el debat plenari que es va mantindre entorn dels 
pressupostos,  el  llavors  portaveu  d'EUPV ja  va  assenyalar  alguns detalls 
com, per exemple, la falta de consignació pressupostària per a qüestions 
com l'energia. Afig que no entenen per què en el seu moment es van fer 
certs retalls, sabent que no s'arribaria a l'import que era necessari, cosa que 
s'ha demostrat segons l'informe d'Intervenció 841/2015.

En relació a l'expedient 5/2015, diu que el grup popular votarà a favor  
a l'entendre que cal  apostar  per estes dotacions en educació i  per  estes 
ajudes a les beques Erasmus, i inclús proposarien que s'intentaran millorar 
de cara als pressupostos de 2016. Es tracta, diu, d'un import total de 4.896 
euros, repartits en set beques de 300€ i quatre beques de 699, i demana 
que, si es pot, es faça un esforç des de l'Ajuntament, perquè entenen que 
este és el tipus de programes que caldria recolzar.

Respecte al tercer punt de l'orde del dia, l'expedient 6/2015, diu que 
els  descobrixen una quantitat  important  de diners que ni  este grup ni  els 
veïns de Mislata coneixien, i que corresponen a sentències judicials que han 
de sufragar ara les arques públiques i que directament deriven de la gestió 
del  govern  socialista.  Afig  que,  d'altra  banda,  els  reiterats  inconvenients 
d'Intervenció  en  qüestions  com  el  servici  de  manteniment  de  bicicletes 
s'entremesclen amb qüestions que desconeixen, que són programes que no 
acaben  de  saber  a  què  es  referixen,  i  algunes  qüestions  que  afecten 
directament els  servicis  socials  d'este  municipi,  que són els  que més els 
preocupen i els que fan que el seu grup mantinga el seu vot d'abstenció.

Prosseguix dient que la documentació aportada els genera una sèrie 
de  dubtes  i  que  els  agradaria  conéixer  quina  és  el  deute  que  en  estos 
moments manté la Generalitat Valenciana amb l'Ajuntament de Mislata, ja 
que es fa referència a ella en els informes de l'expedient. També volen saber, 
després  de  conéixer  els  distints  informes  d'Intervenció  i  Tresoreria,  si 
posaran en pràctica les mesures que estos dos departaments suggerixen.

Pren la paraula la portaveu del gripo PSOE, Sra. Martínez Mora, i diu 
que creu que hi ha un poc de confusió i que per això, encara que és un tema 
prou complex, ho va a intentar explicar.

En relació al punt de suplement de crèdit i crèdit extraordinari 4/2015, 
diu que l'informe d'Intervenció és prou clar, però que és necessari saber què 
significa un reconeixement extrajudicial, què significa el crèdit extraordinari i 
què significa un suplement de crèdit, ja que si estos tres conceptes es tenen 
clars no es pot dir  que no s'havia fet  la previsió pressupostària.  Afig que 
sempre posa l'exemple d'una economia domèstica, així si amb un salari de 
700€ una família distribuïx cent euros per al lloguer, cent per a comunitat i la 
resta per a menjar i el que siga necessari, si un mes cal pagar cinquanta 
euros  més de comunitat  per  una reparació  extraordinària,  es  trastorna el 
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pressupost i eixos cinquanta euros han de llevar-se d'una altra cosa. Açò, 
diu, és el que s'està fent ací: es porta un romanent de tresoreria per a gastos 
generals de l'exercici 2014, del que també tenen la documentació, en positiu, 
de 1.672.000€,   pel  que no s'està incomplint  la  llei,  perquè li  ha paregut 
escoltar que el Sr. Fernández Bielsa, o el seu govern, estava incomplint la 
llei,  la qual cosa no és cert,  atés que tots els expedients han vingut amb 
informes favorables, i si s'estigueren incomplint la llei no es podrien aprovar.

Prosseguix dient que en el punt quart de la modificació s'està parlant 
de gastos generats i meritats en l'exercici 2014 i de la gran majoria d'eixos 
gastos,  107.000€,  sí  que  tenien  crèdit  en  eixe  pressupost,  mentres  que 
98.000€ corresponen a subministradores de gas i energia elèctrica, i recorda 
que al llarg de l'exercici 2014 van tindre lloc dos pujades importants  de preu 
en  el  subministrament  d'energia  elèctrica.  Afig  que  es  parla  d'energia 
elèctrica  i  gas  corresponent,  principalment,  a  instal·lacions  esportives  i 
escolars. D'altra banda, diu, és molt difícil preveure el que es va a gastar i, de 
fet,  els  pressupostos  són  previsions,  i  es  compta  amb  un  pressupost 
prorrogat del 2014. 

En relació amb la modificació de crèdits número cinc, diu que no hi ha 
cap objecció pels grups perquè es tracta de beques i estan tots d'acord.

Respecte a la modificació número 6, diu que és la que més ha costat 
realitzar, perquè es tracta d'una modificació prou complexa i de criteri social.  
Destaca que ha suposat un gran treball durant el mes d'agost, tant per part 
dels  tècnics,  com per  part  de l'equip de govern.  Diu que si  han llegit  tot 
l'expedient podran comprovar que s'ha treballat prou en esta modificació i 
que,  de  fet,  per  considerar-la  tan  important,  li  ls  va  facilitar  tota  la 
documentació i es va fotocopiar absolutament tot perquè la tingueren el dia 
28 d'agost i pogueren fer un seguiment complet. 

En el fet que adopten decisions errònies, diu que el que governa pot 
equivocar-se, al contrari que el que no ho fa, que no té cap responsabilitat en  
la seua firma. Afig que els decrets només els firma l'Alcalde, però sempre 
amb un informe jurídic.

Continua dient al Sr. Gil i Marín que no pot consentir que afirme que 
l'equip de govern dóna l'esquena als sindicats, perquè acaba d'entrar a este 
Ajuntament, i pot preguntar, però no afirmar semblant cosa, que no és certa.

Assenyala quant a les sentències que s'estan mencionant que no sap 
d'on es trau la barbaritat d'indemnitzacions o costes judicials que anomena el  
Sr. Gil Marín, quatre són relatives al mateix tema, i dos d'elles  a temes distints, 
però, diu, en tot cas es parla de costes de 250€ o de 1100€, excepte l'import que 
correspon  al  procediment  d'execució  3029/14  relatiu  a  una  responsabilitat 
subsidiària.
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Manifesta que tampoc es pot consentir que es diga que el govern del Sr. 
Alcalde, que tant ha afirmat creure en la municipalització  o en l'empresa 
pública,  ara  externalitza,  perquè  cal  ser  concientes,  responsables  i 
coherents, i en este o un altre Ajuntament no tot el món ha de saber de tot, i  
comptar amb una assessoria jurídica potser permetrà que d'ací a dos anys 
es tinga només açò en negatiu. Afig que en la Sentència de LUBASA, els 
tècnics,  junt  amb  el  gran  treball  d'una  assessoria   jurídica  externa,  van 
aconseguir una sentència favorable de sis milions. Afig que estan sempre a 
favor  de la municipalització de servicis i  de l'empresa pública, però hi  ha 
determinats temes que no es poden portar  de  forma directa  perquè este 
Ajuntament no compta amb un gabinet jurídic.

Respecte als inconvenients mencionats, per exemple en el sistema de 
manteniment de bicicletes i altres, diu que per a això està la modificació de 
crèdits, que no suposa traure crèdit d'on no existix, sinó del pressupost. Afig 
que també han comptat amb servicis nous, i que el que s'està fent amb esta 
modificació és donar cabuda a tots ells i,  preferentment,  en temes com a 
servicis  socials  i  ajudes  directes  d'emergència  social,  que  són  sempre 
garantistes  i  mai,  per  a  este  govern,  generalistes.  D'esta  modificació, 
prosseguix, quasi tres-cents mil euros es destinen a la xarxa social.

Continua dient que per a demostrar que l'equip de govern creu en el 
benestar  posarà  com  a  exemple   a  quatre  ajuntaments  amb  més  de 
quaranta-cinc mil habitants: Mislata, València, Gandia i Torrent. Afirma que 
mentres el pressupost de Mislata és de vint-i-cinc milions d'euros, la previsió 
d'ajudes  a  31  de  desembre  d'este  exercici  és  d'al  voltant  de   3  milions 
d'euros,  la  qual  cosa  suposa  un  12% del  global  del  mateix;  a  València, 
prosseguix,  el  pressupost  és  de  738  milions  i  les  ajudes  directes  és  de 
8.600.000€, és a dir,  1,17%; a Gandia d'un pressupost de 76 milions, les 
ajudes socials són de 1.181.000, la qual cosa suposa un percentatge del 
1,55%;   i  a  Torrent,  amb  un  pressupost  de  61.300.000€,  l'import  de  les 
ajudes  és  de  1.600.000,  un  2,68%.  Repetix  que  l'Ajuntament  de  Mislata 
destina un 12% del pressupost, i que és difícil sostindre açò quan només per 
a gastos fixos de personal es destina un 55% del pressupost.

Prosseguix dient que per a este govern el vot en contra o l'abstenció 
és  exactament  el  mateix,  perquè  això  vol  dir  que  no  estan  d'acord  a 
suplementar estes quantitats, principalment en benestar social.

Finalitza dient que no és cert que no es coneguen alguns programes 
que contempla la modificació, ja que la Llei diu que per a fer un suplement de  
crèdit o un crèdit extraordinari el gasto ha de ser concret i determinat, ha de 
comptar amb un informe de necessitat i ha d'argumentar-se que no poden 
demorar-se en el temps, i  tots estos conceptes estan en esta modificació, 
que  ha  suposat  més  d'un  mes  de  treball  i  que  està  completament 
argumentada.
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En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. Gil i Marín afirma que el seu 
grup sempre estarà a favor de qualsevol modificació dirigida a incrementar 
partides pressupostàries en temes socials, però l'expedient 6/2015 suposa 
un conjunt que no es pot desballestar per parts, i dins d'eixe expedient hi ha 
sentències, com la 347, en que es diu textualment que: “Procedix efectuar un 
pronunciament  sobre  l'al·legada  falta  de  legitimació  del  sindicat  actor,  
qüestió  que ha de ser  desestimada per  quant  la  pretensió que s'exercita  
forma part de què racionalment s'entén correspon a un sindicat en defensa  
dels interessos dels seus representats o afiliats”. És a dir,  que l'equip de 
govern  no  ha  reconegut  eixa  capacitat  representativa  d'esta  organització 
sindical que presentava esta demanda. Afig que no s'ha inventat res sinó que 
ho diuen les sentències.

Prosseguix dient que la portaveu del PSOE ha fet menció d'una sèrie 
de gastos que no eren elevats, i ha oblidat mencionar els 20.470€ relatius a 
indemnitzacions per salaris i que també formen part de l'expedient, així com 
els gastos d'assessoria que ascendixen a 18.000€, és a dir, quantitats prou 
importants com per a valorar-les a l'hora d'emetre el vot, perquè, si es té tot  
açò en compte, el seu grup no pot emetre un vot favorable, que els faria 
còmplices que este govern continue incomplint la normativa. Afig que un altre 
punt de la sentència deixa açò ben clar al dir que: “I dita l'anterior, l'estudi de  
les qüestions de fons proposades revela immediatament un greu vici en la  
forma d'acordar-se la comissió de servicis objecte de recurs que, encara que  
denunciat en segon lloc, procedix resoldre directament en quant, per si sol,  
comporta  ja  l'estimació  del  recurs  formulat.En  efecte,  basta  examinar  
l'expedient  administratiu  per  a  constatar  que  la  comissió  de  servicis  
impugnada ha mancat per complet de cap publicitat, i fins pot dir-se que s'ha  
atorgat  en  condicions  enormement  estranyes,”  La qual  cosa  significa, 
continua el Sr. Gil i Marín, que la sentència els està dient que  han vulnerat la  
Llei, i açò no ho està dient ell sinó una sentència judicial. 

En el  seu segon torn de paraula,  el  portaveu del  grup popular,  Sr.  
López Sr. López Bronchud,  diu que, per seguir l'exemple proposat per la  
portaveu  del  PSOE  d'economia  familiar,  una  cosa  és  canviar  l'ascensor 
perquè  s'ha  espatlat,  i  una  altra  diferent  canviar  les  cortines  perquè  no 
agrada el color quan es van comprar fa un any. Diu que a açò es referia en la 
seua intervenció anterior, ja que el grup popular entén, compartix i votaria a 
favor de qualsevol tipus de modificació que servira per a ajudes socials, a 
l'entendre que són de prioritat.

Prosseguix  dient  que  la  Sra.  Martínez  Mora  ha  fet  un  exercici  de 
comparació amb altres municipis i, si les xifres que ha aportat són correctes, 
la qual cosa assenyalen és que històricament Mislata ha aportat una gran 
quantitat a servicis socials, la qual cosa parla molt bé d'este municipi i d'este 
Ajuntament.
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Assenyala que també en l'informe de tresoreria es diu molt clar que els 
motius  fonamentals són com ocorre en una família,  és a dir,  que no es 
preveja ingressar més del que es va a recaptar, i  decidir que no es gaste tot  
el pressupost, ja que poden sorgir imprevistos que obliguen a demanar una 
operació de crèdit, circumstància que justificaria una operació de tresoreria. 
Informe de tresoreria,  continua,  que es remata dient:  “a  final  de l'exercici  
2015 haurà  probablement  un  dèficit  de  2.500.000€”.  Açò,  afirma,  són les 
valoracions dels tècnics i part de la documentació que es porta al Ple, per la 
qual cosa ha preguntat en la seua primera intervenció si faran cas al que els 
estan assessorant els tècnics d'este Ajuntament,  ja que els informes, tant 
d'Intervenció com de Tresoreria, fan la sensació que el que està passant en 
este Ajuntament no té res a veure amb el que, després, anuncien en premsa, 
ja que en la mateixa data en què Intervenció i Tresoreria estan traient els 
seus informes més que negatius, l'equip de govern trauen notes de premsa 
dient que es va a tancar desembre amb un romanent positiu, etc. i amb això 
es té la sensació que el que es fa és posar benes en compte de curar la  
ferida.

Repetix que el grup popular s'abstindrà en el punt tercer perquè en ell  
s'inclouen  les  ajudes  socials,  i  entenen  que  cal  modificar  el  crèdit  per  a 
ajudar a eixos programes socials que este govern estan portant avant, però 
no poden votar favorablement al conjunt.

Prosseguix dient que en l'informe de Tresoreria s'assenyala que  “no 
s'ha d'utilitzar el romanent de tresoreria per a modificacions de crèdit, atés  
que, independentment de que es complisquen les condicions per a la seua  
utilització legalment establides, qualsevol utilització de la mateixa comportarà  
un augment en la mateixa quantitat  en el desfasament de tresoreria a 31 de  
desembre  de  2015,  i  que  no  es  fonamenten  en  ingressos  reals  en  la  
tresoreria municipal”, i proposa una sèrie de mesures tendents a solucionar 
els problemes de la tresoreria de l'Ajuntament, entre elles no incloure en el 
pressupost municipal  ingressos que no es van a gestionar,  i  proposa dos 
qüestions de què es van parlar  en major  de 2014,  quan es debatien els 
pressupostos:  les  concessions  de  places  de  garatge  en  Santa  Cecília  i  
concessió del tanatori, per la qual cosa pregunta el Sr. Tresorer: “En este 
supòsit estaven previstes l'any 2014 i al ser un pressupost prorrogat també  
ho  estan  l'any  2015.  Quant  suposa  per  a  la  tresoreria  municipal  esta  
situació?  La quantitat  res  menyspreable  de 1.341.123,64  euros,  quantitat  
esta que ja només representa el 50% del dèficit a final d'any” . I afig : “Espere 
que en l'exercici 2016 no es torne a incloure....ya seria acumulatiu” 

Prosseguix el Sr. López Bronchud dient que vol destacar una frase del dit  
informe  que  dóna  llum  sobre  la  situació  real  d'este  Ajuntament,  quan 
assenyala que “la seua situació  es troba en una tessitura que cada vegada  
és menys sostenible, per la qual cosa s'han de prendre ja mesures tendents  
a solucionar el problema endèmic de l'Ajuntament de Mislata”.
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Finalitza  la  seua  intervenció  repetint  la  pregunta  que  ha  realitzat 
prèviament, és a dir, quina és el deute de la Generalitat amb l'Ajuntament i si  
es van a posar en pràctica estos consells.

Pren la paraula la Sra. Martínez Mora i, dirigint-se al portaveu del grup 
de  Compromís,  diu  que  és  alliberat  sindical   i  imagina  que  assistirà  als 
comités, i que si la seua assessoria jurídica li recomana anar per una línia es 
deixaria assessorar per la mateixa. Afig que no sap el que faria, però es pot 
informar perquè té molts amics en UGT i està afiliada al dit sindicat. Per això, 
diu, considera que la seua intervenció en relació al personal és demagògia 
pura i dura, perquè pot ser alliberat sindical i defendre els treballadors, però 
quan u és alliberat sindical i forma part d'un comité, o és delegat sindical, sap 
perfectament i ha de dir-se'l als seus companys quan el que s'està demanant  
no té base. Repetix al Sr. Gil i Marín que si vol fer demagògia la faça.

En relació  a les dos sentències que ha llegit,  diu  que ambdós fan 
referència a la  mateixa persona i  que estan promogudes per  CSI-F i  pel 
SPPL.

Continua dient que també s'ha afirmat que no ha fet referència a una 
Sentència de 20.470€, però en realitat sí que ha al·ludit a ella, quan en la 
seua primera intervenció ha mencionat que es tracta d'una responsabilitat 
subsidiària i que no s'està parlant d'una persona treballadora de l'Ajuntament, 
i que en tot moment els advocats de l'Ajuntament han defés la posició d'este. 
Afig  que  s'han  hagut  de  pagar  vint  mil  euros  perquè  cal  complir  les 
sentències.

Quant a allò que s'ha manifestat pel Sr. Gil Marín sobre que l'equip de 
govern incomplix la normativa, diu que no és cert, perquè estarien incomplint 
en el cas que no s'acataren les sentències, i  per això torna a qualificar la  
intervenció del portaveu del grup Compromís de demagògica.

Prosseguix dient que s'ha manifestat que si el que correspon a servicis 
socials fora per separat en la modificació de crèdits, votarien a favor d'ella i 
pregunta  si  han  llegit  tot  el  que  inclou  la  modificació  com,  per  exemple, 
subministraments de policies, reparació de vehicles, manteniment d'alarma 
d'un edifici públic, qüestions totes elles necessàries i que no sap per què no 
estaven  previstes  ja  que  hi  ha  un  contracte;  així  com  també  inclou  la 
modificació el servici de transport públic al cementeri, el contracte del qual 
acaba al mes que ve, o el servici d'atenció a famílies i infància, ajudes socials 
bàsiques  d'emergència  social,  alimentació  infantil,  vivenda,  llum, 
arrendaments de locals de l'Ajuntament que,  diu,  tampoc sap per què no 
estava previst, atés que es tracta d'un contracte que porta vigent fa 19 anys i 
que,  per  responsabilitat,  han  de  dotar-lo  perquè  els  propietaris  puguen 
cobrar. Afig que esta modificació també inclou qüestions  com les beques de 
transport per a estudiants, etc. i pregunta si estan en contra de tot això, atés 
que anuncien un vot negatiu o d'abstenció.
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Prosseguix  dient  que  es  compta  amb  un  pla  d'ajust,  un  pla  de 
sanejament i pla econòmic financer aprovat el dia 30 de març de 2012, data 
en què es va fer un gran ajust que estan complint any rere any, ja que tots 
els trimestres s'envia documentació al Ministeri, i si no es complira haurien 
retingut la participació en els tributs de l'Estats, cosa que no ha ocorregut.

Afirma que l'exemple que ha posat sobre ajudes socials es basa en els 
pressupostos publicats en les pàgines webs dels distints ajuntaments, i no 
són números que s'hagen inventat. Afig que açò no ha sigut sempre així a 
Mislata, perquè s'ha passat d'un govern anterior del Partit Socialista que ja va 
augmentar un 20%, a l'actual, que continua incrementant per a arribar a eixe 
12% del pressupost, quan anteriorment, amb el grup popular, es destinaven 
a ajudes directes socials uns cinc-cents o sis-cents mil euros.

Finalitza dient que és necessari reflexionar que un vot d'abstenció o en 
contra d'esta modificació de crèdits suposa estar en contra o no creure en el 
benestar social. 

Conclòs  el  debat,  l'Ajuntament  Ple  per  quinze  vots  a  favor  (grup 
PSOE,  grup  Compromís  i  grup  Ciutadans)  i  quatre  abstencions  (grup 
popular), va adoptar l'acord següent:

Considerant la següent relació de factures que s'adjunten a la present 
memòria consten en l'exercici 2015 amb el següent detall :

ANNEX I FACTURES REGISTRADES 2014, COMPTE 413 PER IMPORT 
DE 5.480,82 EUROS

ANNEX II  FACTURES REGISTRADES EN EL 2014 I  EN EL 2015,  PER 
IMPORT  DE  125.085,69  EUROS  ,  GASTOS  MERITATS  EN  EL  2014  . 
( L'import de 5.480,82 € esta inclòs en este Annex)

ANNEX III FACTURES REGISTRADES 2015, PER IMPORT DE 167.689,14 
EUROS , GASTOS MERITATS EN EL 2015 .

Constant  que  les  dites  factures  han  sigut  conformades  per  les 
corresponents regidories delegades.

Considerant  el  principi  d'enriquiment  injust  per  la  realització  de 
servicis i subministraments dels proveïdors a favor de l'Ajuntament.

Considerant el que disposa l'article 32 i en la Disposició Addicional 6a 

de  la  Llei  Orgànica  2/2012,  de  27  d'abril,  d'Estabilitat  Pressupostària  i 
Sostenibiíidad Financera.

Considerant el que establix a l'art. 177 DEL RDLeg 2/2004 pel qual 
s'aprova el TRLRHL.
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Vist els informes d'Intervenció de 27 i 28 de juliol de 2015.
S'acorda:

1°.- Aprovar la concessió de suplements de crèdit i crèdits extraordinaris 
en les següents aplicacions pressupostàries el total de les quals ascendix a 
186.191,83 euros.

2º.- Aprovar el finançament de la modificació de suplement de crèdit i 
crèdit extraordinari amb el romanent de Tresoreria per a Gastos Generals de 
la liquidació del pressupost de 2014 (RTGG)

APLICACIÓ 
PRESSUPOSTÀRIA

DENOMINACIÓ AUGMENT EN 
INGRESSOS

870.00 Romanent  Ta Gastos 
Generals

186.191,83

TOTAL 186.191,83

3°.- Aprovar  el  reconeixement  extrajudicial  de crèdits  dels següents 
gastos, no imputats al pressupost de gastos de l'exercici 2014, per un import 
total 292.774,83 euros segons detall: 

1. 125.085,69  EUROS,  GASTOS  MERITATS  EN  EL  2014.
Annex II

2. 167.689,14.EUROS,  GASTOS  MERITATS  EN  EL  2015.
Annex III

4o.- Exposar a!  públic el  dit  expedient durant  15 dies, per mitjà de la 
publicació d'anunci en el BOP. De no presentar-se reclamacions durant el  
període d'exposició pública, s'entendrà aprovada amb caràcter definitiu la 
modificació inicialment aprovada.

5°.- En relació amb el reconeixement  extrajudicial  de crèdits per 
un import total de 292.774,83 euros €, procedent d'exercicis tancats, i  
de  gastos  de  2015  sense  consignació  pressupostaria  correspon  al 
Ple  !a  Autorització,  Disposició  i  Reconeixement  extrajudicial  de 
crèdits.  Per  això  de  conformitat  amb  l'art .  216  i  217  del  TRLRHL 
RDLeg  2/2004,  El  Ple  resol  la  discrepància  i  la  continuïtat  del  
procediment.

2.- APROVACIÓ INICIAL De l'EXPEDIENT DE SUPLEMENT DE 
CRÈDIT 5/2015.- 

Se n adona del  dictamen de la  comissió  informativa  i  de control�  
d'Hisenda i Especial De Comptes, favorable a l'aprovació de l'expedient de 
suplement de crèdits 5/2015.
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Conclòs  el  debat,  l'Ajuntament  Ple  per  unanimitat  dels  membres 
assistents, va adoptar l'acord següent:

Vista la liquidació del pressupost de 2014, aprovada Mitjançant Un 
Decret de l'Alcaldia 505/2015, de 5 de febrer de 2014, rectificat mitjançant 
un  decret  de  l'Alcaldia  1590/2015,  de  la  que  resulta  un  Romanent  de 
Tresoreria següent:
ROMANENT DE TRESORERIA: 
1.(+) Fons líquids 1.751.132,00
2.(+) Drets pendents de 
cobrament 11.144.139,52

-(+) del pressupost corrent 3.169.543,97
-(+) de pressupostos tancats 7.944.715,60
-(+) de operacions no 
pressupostàries

51.512,23

•-(-)cobraments realitzats 
pendents d'aplicació
definitiva 21.632,28

3.(-) Obligacions pendents de 
pagament

4.194.044,73

-(+) del pressupost corrent 1.549.805,12
-(+) de pressupostos tancats 661.138,30
-(+) de operacions no 
pressupostàries

2.051.626,93

-(-)pagaments realitzats 
pendents d'aplicació 
definitiva 68.525,62

I. Romanents de tresoreria 
total (1+2 -3) 8.701.226,79
II. Saldos de cobrament
dubtós 6.924.176,72
II!. Excés de finançament 
afectat 103.697,66
IV. Romanent de Ta per a
gastos generals (I - II - III) 1.673.352,41

Vist que per Organisme Autònom Programes Educatius Europeus es 
va  concedir  subvenció  complementària  per  import  de  5.196,00€  a  este 
ajuntament per a "Erasmus, conveni mobilitat 2013-1-ES1-ERA04-74493".

Vist  que  en  data  4  de  desembre  de  2014  es  va  ingressar  en  la 
tresoreria municipal la quantitat de 5.196,00€.

Vist  l'informe  del  cap  de  servicis  socials  pel  qual  es  proposa  el 
pagament  de  beques  complementàries  als  alumnes  per  4.896,00  amb 
càrrec a la dita subvenció complementària.

Vist els informes d'Intervenció, de dates 3 de juliol de 2015.

S'ACORDA:

1°.- Aprovar  la  concessió  de  suplements  de  crèdit  en  les  següents 
aplicacions pressupostàries:
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APLICACIÓ
PRESSUPOSTÀRIA

DENOMINACIÓ AUGMENTS EN 
INGRESSOS

326.481 Beques Educació 4.896,00
TOTAL 4.896,00

2ª.- Aprovar el finançament de la modificació de suplement de crèdit 
5/2015 per mitjà de Romanent de Tresoreria per a gastps cpm finançament 
afectat.

APLICACIÓ
PRESSUPOSTÀRIA

DENOMINACIÓ AUGMENTS EN 
INGRESSOS

870.10 Romanent Ta Gastos F .A. 4.896,00
TOTAL 4.896,00

3°.- Exposar al públic el dit expedient durant 15 dies, per mitjà de la 
publicació d'anunci en eí BOP. De no presentar-se reclamacions durant el  
període d'exposició  pública,  s'entendrà aprovada amb caràcter  definitiu  la 
modificació inicialment aprovada

3.- APROVACIÓ INICIAL De l'EXPEDIENT DE SUPLEMENT DE 
CRÈDITS I CRÈDITS EXTRAORDINARIS 6/2015.-

Se n adona  del  dictamen de  la  comissió  informativa  i  de  control�  
d'Hisenda i Especial De Comptes, favorable a l'aprovació de l'expedient de 
suplement de crèdit i crèdits extraordinaris 6/2015.

Conclòs  el  debat,  l'Ajuntament  Ple  per  catorze  vots  a  favor  (grup 
PSOE i grup Ciutadans) i cinc abstencions (grup popular, i grup Compromís), 
va adoptar l'acord següent:

Vist l'expedient sobre aprovació inicial de l'expedient de suplement de 
crèdits i crèdits extraordinaris 6/2015.

Resultant  que  en  data 30  de  juliol de  2015  es  va  presentar al 
departament d'intervenció  municipal proposta de modificació al  pressupost 
de gastos per suplements de crèdit i crèdits extraordinaris, amb l'objecte de 
dur  a  terme  les  iniciatives  del  govern  local  en  matèria  d'ajudes  socials, 
servicis bàsics per a diferents col·lectius de risc del municipi de Mislata i del  
conjunt de la població, així com diferents gastos i compromisos, específics i 
determinats, molts dels quals no poden demorar-se en el temps.

Atés  que  no  hi  ha  crèdit  suficient  en  les  diferents  aplicacions 
pressupostàries del Pressupost prorrogat per a l'exercici 2015 a la que ha 
d'imputar-se els diferents gastos i vistos els informes d'intervenció, en orde 
de  concretar  les  diferents  propostes  i  imputar  els  gastos  a  les  correctes 
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aplicacions pressupostàries basant-se en l'informe d'Intervenció 920/2015 de 
conformitat respecte a la utilització de la font de finançament i amb l'objecte 
d'esmenar les excepcions assenyalades en el punt tercer i quart del mateix 
informe.

Pel  que  cita  anteriorment,  s'assumixen  totes  i  cada  una  de  les 
excepcions  descrites  per  la  intervenció  municipal.  Per  a  la  qual  cosa es 
modifiquen  ios  errors  materials  quant  a  la  imputació  del  gasto  en  les 
correctes  aplicacions  pressupostàries,  s'adjunta  proposta  motivada  de 
l'Intendent Cap de la Policia Local de Mislata per a fer front a les reparacions 
dels vehicles amb l'objectiu que el departament de Policia puga funcionar 
amb normalitat en pro de la seguretat ciutadana. Quant al servici d'atenció a 
família i Infància (SEAFI) i  donada la finalització pròxima del contracte en 
vigor  i  ja  que  és  necessària  la  continuïtat  del  dit  programa per  la  seua 
repercussió  social,  s'adjunta  informe  de  necessitat  del  cap  de  Servicis 
socials quant  al  raonament d'import  proposat  i  la memòria explicativa del 
servici que actualment i des de fa anys es presta per este municipi. Quant a 
les  ajudes  d'emergència  social,  que  ocupen  el  groso  de  la  present 
modificació  i  donada la  creixent  demanda en els  últims anys i  ja que és 
prioritat per a esta corporació continuar atenent les necessitats socials dels 
ciutadans i ciutadanes de Mislata, s'adjunta proposta motivada del cap de 
Servicis socials. Respecte a la quantia de les indemnitzacions d'òrgans de 
govern i davant de la previsió de gastos fins al final de l'exercici s'estima la 
quantitat  proposada  basant-se  en  criteris  de  previsió,  responsabilitat  i 
basant-se  en  allò  que  s'ha  aprovat  en  el  ple  d'organització  i  en  el  ple 
municipal  on  es  va  procedir  a  la  modificació  del  Reglament  Orgànic 
Municipal. S'adjunta així mateix informe del Director de Comunicació donant 
compte de les necessitats del servici fins a la finalització del present exercici 
tenint  en  compte  que  els  codis  de  vinculació  han  esgotat  les  partides 
destinades a tals fins. Quant al  “Pla d'eficiència Energètica en Il·luminació 
de Tecnologia LED” subvencionat  per  la  Diputació  de València,  s'adjunta 
informe de l'Enginyer Tècnic municipal argumentant la disminució en el gasto 
previst  en la  seua col·locació i  posada en funcionament  del  nou sistema 
d'estalvi energètic. Quant als gastos de material informàtic de xicotet import 
per a l'Agència de desenrotllament local, s'adjunta informe de necessitat del 
propi cap del departament.

Quant als inconvenients realitzats per intervenció respecte a la falta de 
crèdit en relació al servici de gestió i manteniment del sistema de bicicletes 
públiques de lloguer i arrendaments del carrer Mare Rafols n°9 i Cartaginés 
de la conquesta n°16,  locals que des de fa més de 19 anys té arrendat 
l'Ajuntament de Mislata, és de fer constar que del que es tracta és de dotar 
el  crèdit  necessari  i  suficient  en  les  aplicacions  pressupostàries 
corresponents per a resoldre la discrepància formulada. Convé recordar que 
l'inconvenient és per falta de crèdit en les aplicacions pressupostàries a què 
es referixen els gastos reparats,  com a conseqüència de la pròrroga del 
pressupost  municipal,  però  formalment  no es  resol  l'inconvenient.  A més 
quant al servici de manteniment de les bicicletes públiques de lloguer es fa 
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constar que està pendent d'adjudicació el  contracte des del 15 d'Abril  de 
2015, un mes després de l'informe favorable de contractació de data 12 de 
Març i havent iniciat el procediment de contractació el 17 de desembre de 
2014.

Per tant, en esta modificació es proposa, en un primer moment, dotar 
del  crèdit  en la  quantia  necessària  per  a  prestar  els  servicis  sense més 
dilació  i  fer  front  a  les  obligacions  reconegudes  i  previstes,  aprovar  el 
finançament de la modificació de suplements de crèdit i crèdits extraordinaris 
per mitjà de Romanent de Tresoreria per a Gastos generals i a continuació 
es proposa alçar l'inconvenient d'intervenció per part del ple municipal ja que 
de facto es resol la discrepància efectuada a l'incorporar el crèdit necessari 
en les aplicacions pressupostàries que corresponen.

Dita  tot  l'anterior,  es  proposa  la  modificació  de  crèdit  6/2015 
(Suplements de crèdit i crèdits extraordinaris), sent el ple de la Corporació 
municipal l'òrgan competent per a aprovar la present modificació de crèdit, 
egún el que disposa l'article i en la base 9.2 de les d'execució del pressupost  
del TRLRHL i  article 37 i 38 del RD 500/1990, de 20 d'Abril,  pel qual es 
desenrotlla el capítol primer del títol sext de la Llei 39/1988.

No obstant això, segons el que disposa el punt 2 de la base T de les 
Bases d'Execució del  Pressupost Prorrogat,  podran aprovar-se Mitjançant 
Un Decret de l'Alcaldia les modificacions de crèdit l'aprovació de les quals 
corresponga  a  la  Junta  de  Govern  Local,  donant  compte  després  de  la 
mateixa.

A més, d'acord amb el que disposa l'art. 169 del TRLRHL, la present 
modificació haurà de constar a disposició del públic i exposar al públic el dit 
expedient  durant  15  dies,  per  mitjà  de  publicació  d'anunci  en  el  BOP  i 
segons  el  que  disposa  l'article  217.2  a)  del  RRLRHL  correspon  al  ple 
municipal resoldre les discrepàncies, quan no hi ha crèdit pressupostari.

Vist l'informe d'Intervenció, de data 20 d'agost de 2015.

S'acorda:

Io.- Aprovar la concessió de suplements de crèdit i crèdit extraordinari 
en les següents aplicacions pressupostàries:

APLICACIÓ DENOMINACIÓ IMPORT

CREDET
EXTRAORDINAR

I
SUPLEMENT 
DE CREDET

132.214

Subministraments diversos 
Policia Local (reparacions 
de vehicles, epis) 3.676,03 3.676,03

156.213
Manteniment  d'alarmes  en 
locals de la Plaça Espanya 700,00 700,00
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164.223
Servici de Transport públic 
al Cementeri Municipal 6.817,00 6.817,00

231.22799

SEAFI (Servici municipal 
d'atenció a família i 
infància) 19.429,16 19.429,16

231.480

Ajudes  socials  bàsiques  i 
d'emergència  social 
(vivenda, alimentació, ...) 194.069,20 194.069,20

241.202

Arrendament del Local en 
C/ Va penar de la 
conquesta 4.550,00 4.550,00

241.202
Arrendament del Local en 
Cf Mare Ráfols 4.987,50 4.987,50

241.227 99
Servici de coworking i 
suport a emprenedors 2.000,00 2.000,00

324. 489
Beques de Mobilitat per a 
estudiants 50.000,00 50.000,00

3271.22699 Campanyes 230,82 230,82

441.213

Servici de manteniment i 
gestió del sistema de 
lloguer de bicicletes 13.200,00 13.200,00

491.22799

Contracte d'impressió de la 
revista Ciutat de Mislata i 
contracte de reportatges 
fotogràfics 11.750,00 11.750,00

912. 22199 Enrotllables tercer pis 589,92 589,92
912. 22199 Enrotllables sala de juntes 333,96 333,96

912.22602
Comunicació institucional 
(Informació als ciutadans) 10.000,00 10.000,00

912.233
Altres indemnitzacions 
òrgans de govern 15.000,00 15.000,00

920.212

Adaptació 3a planta amb 
panells separadors per a 
despatx 2.219,38 2.219,38

920. 22605
Execució indemnitzacions 
judicials 1.081,50 1.081,50

920. 22608
Indemnitzacions sentències 
judicials 17.996,84 17.996,84

920.22799

Contracte de Prevenció 
aliena i vigilància salut dels 
treballadors 6.416,66 6.416,66

920.623 Refrigeració cabina 
d'emmagatzematge de 
dades (Departament 
Informàtica)

2.481,18 2.481,18

920. 636

Actualització de cabina 
d'emmagatzematge de 
dades (Departament 
Informàtica) 17.161,43 17.161,43
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933.213

Instal·lació de receptor i 
comandaments d'accés al 
Centre Sociocultural La 
fàbrica 544,50 544,50

933.22799
Servici de Neteja del Centre 
Sociocultural La Fàbrica 15.094,75 15.094,75

920.212

Adaptació 3a planta amb 
panells separadors per a 
despatx 2.219,38 2.219,38

920. 22605
Execució indemnitzacions 
judicials 1.081,50 1.081,50

920. 22608
Indemnitzacions sentències 
judicials 17.996,84 17.996,84

920.22799

Contracte de Prevenció 
aliena i vigilància salut dels 
treballadors 6.416,66 6.416,66

920.623

Refrigeració cabina 
d'emmagatzematge de 
dades (Departament 
Informàtica) 2.481,18 2.481,18

920. 636

Actualització de cabina 
d'emmagatzematge de 
dades (Departament 
Informàtica) 17.161,43 17.161,43

933.213

Instal·lació de receptor i 
comandaments d'accés al 
Centre Sociocultural La 
fàbrica 544,50 544,50

933.22799
Servici de Neteja del Centre 
Sociocultural La Fàbrica 15.094,75 15.094,75

933.632

Instal·lació d'il·luminació 
LED segons subvenció 
Diputació de València 6.000,00 6.000,00

920.213 Garantia de la plegadora 635,25 635,25

934.22000
Impresos de liquidació per 
a la plegadora 773,19 773,19

912.22799 Servici d'Assessorament 
economicofinancer de 
l'Ajuntament.

18.000,00 18.000,00

241.22002 Router ADL 20,00 20,00
241.22002 Discos durs ADL 400,00 400,00

TOTAL 434.729,02 156.398,58 278.330,44
2o.- Aprovar el finançament de la modificació de suplements de crèdit 

i  crèdits extraordinaris 2015 per mitjà de Romanent  de Tresoreria per a 
Gastos generals:

APLICACIÓ
PRESSUPOSTÀRIA

DENOMINACIÓ AUGMENTS EN 
INGRESSOS

870.00 Romanent Ta Gastos 434.729,02
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Generals
TOTAL 434.729,02

3°.- Exposar al públic el dit expedient durant 15 dies, per mitjà de la 
publicació d'anunci en el BOP, De no presentar-se reclamacions durant el 
període d'exposició pública, s'entendrà aprovada amb caràcter definitiu la 
modificació inicialment aprovada.

4°.- Resoldre favorablement l'inconvenient formulat per la Intervenció 
Municipal quant al servici  de manteniment de les bicicletes públiques de 
lloguer i  els arrendaments del Carrer Cartaginés de la conquesta i Mare 
Rafols  atés  que  hi  ha  el  crèdit  en  l'aplicació  pressupostària,  com  a 
conseqüència de la modificació de crèdit n° 6/2015.

I no havent-hi més assumptes que tractar per Alcaldía-Presidencia es 
va alçar la sessió, sent les nou hores i quaranta minuts, de tot això s'estén la  
present acta, que firma el Sr. Alcalde-Presidente, amb mi el Secretari que En 
done fe.

L'ALCALDE EL SECRETARI




